
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 17. december 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 198
Kan ministeren oplyse liggetider på de sager, der ligger til behandling vedr.
bortfald og inddragelse af flygtninges opholdstilladelser, bl.a. på baggrund af
at de pågældendes beskyttelsesbehov formentlig ikke længere er til stede, og
kan ministeren oplyse, hvor mange der inden for de seneste to år har fået ind-
draget deres opholdstilladelse, f.eks. fordi de har været på ferie eller lignende
i deres hjemland?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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